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Abstract (en)
[origin: ES8307365A1] The object of the present invention is a modular drier. Each module comprises two fans each supplying a common diffusion
chamber (14) disposed between two columns of a group of columns (12, 13). Said chambers (14) adjoin a perforated wall of said columns
comprising vertical deflectors, with the opposite wall of these columns, likewise perforated, communicating with a common chamber (15) for
exhausting the air used for drying. The invention relates to a modular drier for drying grains, in which gravity draws the grain down in parallel sheets
within vertical columns crossed horizontally by the drying air.

Abstract (fr)
La présente invention a pour objet un séchoir modulaire. Chaque module comporte deux ventilateurs alimentant chacun une chambre commune de
diffusion d'air (14) disposée entre deux colonnes d'un groupe de colonnes (12, 13). Lesdites chambres (14) étant en relation avec une paroi ajourée
desdites colonnes comportant des déflecteurs verticaux, la paroi opposée de ces colonnes, également ajourée, étant en communication avec une
chambre commune (15) d'évacuation de l'air usé ayant servi au séchage. Elle se rapporte à un séchoir modulaire, pour le séchage des grains, dans
lequel le grain s'écoule par gravité sous forme de nappes parallèles dans des colonnes verticales que traverse horizontalement l'air de séchage.
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